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1. Godkännande av dagordning. 
 
2. Genomgång av förra mötets protokoll. 
 
3. ÅTGÄRDSPUNKTER 
 Avklarade punkter: 

• Strålkastare till dieseltanken. 
 

Kvarstående punkter: 
• Bardisk till smatten, Lasse funderar vidare på ”altarprojektet”. 
• Inköp av två st. första förband, ett till varje våning. – Lasse 
• Inköp av erforderliga nödutgångsskyltar, samt ordna en stationär stege 
till nödutgången som går via källarfönstret. – Lasse 

• Inköp av brandvarnare. – Helena 
 
4. EKONOMI 

Helena redogjorde för div. fakturor t.ex. utemöbeln 6765 kr. askkoppar 2900 kr. 
Kvar på kontot finns ca 100 000 kr. 

 
5. UTHYRNING 

Anders Berglund rapporterar följande uthyrningsdatum: Privat fest lördagen 
7/11, Barnteater söndagen 8/11, Styrelsemiddag lördagen 14/11, Kalas/disco 
fredagen 20/11, Hantverksmässa lördagen 28/11, Nyårsafton avbokad. 
Styrelsen beslutar att pubkvällen fredagen den 27/11 utgår, - meddelas via 
hemsidan. 

 
6. RAPPORTER 

• De som var med på fixardagen 10/10 meddelade att strålkastaren vid 
tanken sattes upp, glidskydd till stegen monterades, grusgården harvades 
och ogräsbekämpades, hängrännor rensades och ett flertal utrymmen 
inne städades. 

• Anders Boström meddelar att Linköpings kommun håller ett 
informationsmöte om bredbandsutbyggnad för Åkerboregionen tisdagen 
den 17/11 kl.19.00 i Örtomta skola, som också eventuellt skulle beröra 
byggnadsföreningen Folkets Hus. 

• Styrelsemiddagen, sista anmälningsdatumet är passerat och 24 personer 
är anmälda, Lasse beställer mat hos Lazlos krog. 

 



7. ÖVRIGA FRÅGOR 
• Oklarhet råder vad vi har för slags abonnemang på vår fasta telefon, 
Helena kollar upp det mest gynnsamma för föreningen. 

• En önskan har framkommit att starta ett aktivare samarbete mellan 
hembygdsföreningen i Örtomta och Folkets Hus föreningen, och även 
frågan om Folkets Hus roll gentemot andra föreningar diskuterades. 
Frågan tas upp på nästa styrelsemöte. 

 
8. Nästa Möte TORSDAGEN 3/12 kl. 19.15 
 
    
     Lasse Wirström 
     Sekreterare 
 
 
 


